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SA.0012.5.8.2021 

Protokół nr 8/21 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

w dniu 23 listopada 2021 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego Edward Tomica. Przewodniczący o godz. 1500 otworzył posiedzenie, następnie 

przywitał członków Komisji oraz gości. Przewodniczący oświadczył, iż w posiedzeniu 

uczestniczy czterech członków Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny radny Janusz Sikora.  

Listy obecności radnych i gości - załączniki nr 1 i nr 2. 

Obrady odbyły się zgodnie z przekazanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Piesze ciągi komunikacyjne na terenie gminy Goleszów (chodniki, skróty). 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Projekt budżetu Gminy Goleszów na 2022 rok.  

5. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego Edward 

Tomica poinformował, że protokół nr 7/21 z posiedzenia Komisji w dniu 21 września 2021 r. 

został przekazany członkom Komisji drogą elektroniczną. Nie wpłynęły uwagi do protokołu. 

Przewodniczący uznał protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Piesze ciągi komunikacyjne na terenie gminy Goleszów (chodniki, skróty). 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica zapytał się o skrót prowadzący z Kozakowic, od 

ul. Ogrodowej w kierunku stacji PKP w Goleszowie, czy ścieżka ta przebiega po terenach gminy. 

Przewodniczący uważa, że warto byłoby utrzymać ten chodnik, ponieważ jest to znaczny skrót 

z Kozłowic do dworca.  

Kierownik Referatu Inwestycji i Remontów Magdalena Gruszczyk poinformowała, że skrót ten 

prowadzi przez tereny prywatne i Wójt Gminy nie może w to ingerować, nie może nakazać 

właścicielom terenu utrzymanie przejścia. Poinformowała również, że przekazanie tego odcinka 

Gminie jest problematyczne, ponieważ przebiega on przez tereny rolne i nie jest to cel publiczny. 

Kierownik Magdalena Gruszczyk przekazała, że w gminie Goleszów nie ma pieszych ciągów 

komunikacyjnych na terenach gminnych, są zazwyczaj pieszo – jezdne. Chodniki znajdują się 

tylko przy drogach powiatowych. Zwróciła uwagę na to, że w dzisiejszych czasach niewielu ludzi 

chodzi pieszo i korzysta z takich skrótów. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar poinformowała, że obecnie zmienia się infrastruktura kolejowa 

i drogowa, dlatego też takie „dzikie” skróty zanikają. Uważa jednak, że po zakończeniu remontu 

linii kolejowej i przywróceniu połączeń kolejowych takie ścieżki (skróty) mogą na nowo 

funkcjonować, pod warunkiem, że właściciele terenów, przez które one prowadzą, wyrażą na to 

zgodę. 

 

Ad.3. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 0007.60.2021 Rady Gminy Goleszów z dnia 

30 czerwca 2021 r. w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
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zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Goleszów w 2021 r. (projekt 

nr SA.0006.99.2021). 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Romana Brzoza. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 4 radnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 3 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym 

się”. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy (projekt nr SA.0006.100.2021). 

Uzasadnienie podjęcia uchwały przedstawiła Dorota Recmaniok-Paprota - Główny specjalista ds. 

gospodarki nieruchomościami. 

Brak uwag do projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do ww. projektu uchwały. 

W głosowaniu wzięło udział 4 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad. 4 . Projekt budżetu Gminy Goleszów na 2022 rok. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt budżetu Gminy Goleszów na 2022 rok, następnie 

udzieliła odpowiedzi na pytania radnych. 

Wobec braku uwag i propozycji ewentualnych zmian do projektu budżetu na 2022 rok, 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica przeprowadził głosowanie. 

3) Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Goleszów (projekt 

nr SA.0006.105.2021). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Goleszów.  

W głosowaniu wzięło udział 4 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Goleszów na 2022 rok (projekt 

nr SA.0006.106.2021). 

Głosowano w sprawie: 

pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Goleszów na 2022 

rok. 

W głosowaniu wzięło udział 4 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.5. Sprawy bieżące. 
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W tematyce bieżącej odbyła się dyskusja w sprawie podwyżki diet radnych, w związku 

z propozycją przedstawioną przez Wójt Gminy Sylwię Cieślar.  

Przewodniczący Komisji Edward Tomica i radny Karol Macura opowiedzieli się za podwyżką, 

jednak w niższej niż w zaproponowanej przez Wójt wysokości. Przewodniczący Komisji uważa 

też, że należy podnieść diety również sołtysom. Radni Karol Macura i Krzysztof Pońc 

opowiedzieli się za tym, aby uchwała w sprawie diet radnych podjęta została razem z uchwalą 

w sprawie wynagrodzenia wójta na tej samej sesji. Ostatecznie radni nie podjęli konkretnej 

decyzji, uważają, iż należy jeszcze ten temat przedyskutować. Przewodniczący Rady Gminy Karol 

Lipowczan poinformował Wójt Gminy, że decyzję radnych przekaże w dniu jutrzejszym, 

tj. 24.11.2021 r. 

Kolejno w tematyce bieżącej został przedstawiony radnym projekt zagospodarowania terenu 

wokół Gminnego Ośrodka Kultury w Goleszowie. Podczas dyskusji radny Krzysztof Pońc 

zaproponował, aby w projekcie zostało zaplanowane miejsce na stację do ładowania rowerów. 

Radny Karol Macura zapytał o możliwość umiejscowienia paczkomatu w Cisownicy. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Edward Tomica zamknął posiedzenie 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego. 

 
Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy 
PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

i Planowania Przestrzennego 

Edward Tomica 


